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Zápis ze schůze školské rady při ZŠ J.V.Sládka Zbiroh, příspěvkové organizace, 

 oběžníkem nebo-li „per rollam“ 

 

 

 

Projednání návrhu rozpočtu školy na rok 2021 
 

Vzhledem k vyhlášenému nouzovému stavu v ČR byl předložený návrh rozpočtu školy na rok 

2021 řešen členy školské rady e-mailem, a následně přes videokonferenci (omluven Jiří 

Čížek, se kterým byla záležitost poté řešena telefonicky předsedkyní školské rady). Po diskusi 

v dané věci bere školská rada na vědomí návrh rozpočtu na rok 2021. 

 

 

Konkurz na ředitele školy 

 

Školská rada projednala otázku na konkurz ředitele ZŠ. 

 

 

 

Ve Zbiroze dne 29.10.2020 

 

 

 

       Ivana Nováková 

       předsedkyně školské rady 

 


